



Z E P P E L I N

WATCH COLLECTION
SUSTAINABLE PLANET

MADE IN GERMANY



Sustainable Brand
of the Year



SUSTAINABLE
PLANET

Nachhaltige Technologien

Das Sustainable Planet Programm von ZEPPELIN

Diese Uhren sind Teil unseres „Sustainable Planet“-Programms, mit dem POINTtec innovativen Technologien, Produkten und Materialien zu mehr Sichtbarkeit verhilft. Zunehmend können heutzutage Materialien ohne Abstriche gegen grüne Alternativen ausgetauscht werden.

Neben der Solartechnik bzw. rein mechanischen Werken sind bei den Uhren der Linie ZEPPELIN Hindenburg „Sustainable Planet“ vor allem die Zifferblätter und Armbänder hervorzuheben.

These watches are part of our “Sustainable Planet” program, with which POINTtec raises awareness for innovative technologies, products, and materials. Nowadays, more and more materials can be replaced by green alternatives without compromise.

In addition to solar technology or purely mechanical movements, the dials and straps of the ZEPPELIN Hindenburg “Sustainable Planet” line watches are particularly noteworthy.



8086-2_n | **Solar Chronograph with Vegan Leather Strap**

Solar movement Seiko VR42A | Power Reserve Indicator | Date | Mineral Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 41 mm



GEHÄUSERÜCKSEITE

ZEPPELIN
HINDENBURG SOLAR CHRONOGRAPH



8086-3_n | **Solar Chronograph with Vegan Leather Strap**

Solar movement Seiko VR42A | Power Reserve Indicator | Date | Mineral Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 41 mm



8086-4_n | **Solar Chronograph with Vegan Leather Strap**

Solar movement Seiko VR42A | Power Reserve Indicator | Date | Mineral Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 41 mm



8086-5_n | **Solar Chronograph with Vegan Leather Strap**

Solar movement Seiko VR42A | Power Reserve Indicator | Date | Mineral Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 41 mm

Der Solar-Chronograph verfügt über ein Band aus Apfelleider, bei dem die Trester aus der Apfelsaftproduktion zu einem hochwertigen, robusten Material verarbeitet werden. Das transluzente Zifferblatt besteht aus BioPolymer und wird nicht aus fossilen Rohstoffen hergestellt, sondern aus Rizinus-Pflanzenöl.



The solar chronograph has a strap made of apple leather, where the pomace from apple juice production is processed into a high-quality, robust material. The translucent dial is made of BioPolymer and is not produced from fossil resources, but from castor plant oil.

ZEPPELIN
HINDENBURG AUTOMATIC OPEN HEART



8066M-3_n | **Automatic Open Heart**
with Recycled Leather Strap
Citizen-Miyota 8255 | 21 Jewels | Mineral
Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 40 mm



8066-4_n | **Automatic Open Heart**
with Recycled Leather Strap
Citizen-Miyota 8255 | 21 Jewels | Mineral
Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 40 mm



8066-5_n | **Automatic Open Heart**
with Recycled Leather Strap
Citizen-Miyota 8255 | 21 Jewels | Mineral
Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 40 mm



Das Armband besteht aus recyceltem Leder. Verschnitt-Stücke der Lederindustrie werden hierfür zerfasert und mit einem umweltfreundlichen Bindemittel zu neuem Leder-Material verarbeitet.

The bracelet is made of recycled leather. For this purpose, off-cuts from the leather industry are shredded and processed into new leather material using an environmentally friendly binding agent.

ZEPPELIN
HINDENBURG AUTOMATIC OPEN HEART

Das Zifferblatt besteht aus EcoKeramik, einem biobasierten Komposit aus Keramikpartikeln (Zirkonoxid) und BioPolymer. Dieses wird aus Rizinus-Öl hergestellt, dem Öl des Rizinus- bzw. Wunderbaumes.

The dial is made of EcoKeramik, a bio-based composite of ceramic particles (zirconium oxide) and BioPolymer. The latter is made from castor oil, the oil of the castor or miracle tree.

8066-1_n | **Automatic Open Heart**
with Recycled Leather Strap
Citizen-Miyota 8255 | 21 Jewels | Mineral
Crystal K1 | wr 5 atm | Ø 40 mm



GEHÄUSERÜCKSEITE



Automatikuhren sind eine nachhaltige Technologie, die ohne Batterie funktioniert. Das Uhrwerk bezieht seine Energie aus den natürlichen Armbewegungen des Trägers, die eine Schwungmasse in der Uhr in Bewegung versetzen, den sogenannten Rotor.

Alle ZEPPELIN-Automatik-Uhren haben einen Glasboden, durch den sich das Uhrwerk betrachten lässt. Das Zifferblatt der Uhr besteht aus EcoKeramik, das SEAQUAL-Obermaterial des Armbandes besteht aus Garn, dessen Grundstoff Plastikmüll aus Meeren und von Stränden ist.

Self-winding watches are a sustainable technology that works without a battery. The movement draws its energy from the wearer's natural arm movements, which set a swinging mass in the watch in motion, the so-called rotor.

All ZEPPELIN automatic watches have a crystal caseback through which the movement can be viewed. The SEAQUAL upper material of the strap uses yarn whose raw materials are obtained from plastic waste previously removed from oceans and beaches.



GEHÄUSERÜCKSEITE

8064-5_n | **Automatic with Sea Plastic Strap**

Citizen-Miyota 8215 | 21 jewels | Mineral Crystal K1 |
Date | wr 5 atm | Ø 40 mm



8064-1_n | **Automatic with Sea Plastic Strap**

Citizen-Miyota 8215 | 21 jewels | Mineral Crystal K1 |
Date | wr 5 atm | Ø 40 mm



8064-2_n | **Automatic with Sea Plastic Strap**

Citizen-Miyota 8215 | 21 jewels | Mineral Crystal K1 |
Date | wr 5 atm | Ø 40 mm



8064-4_n | **Automatic with Sea Plastic Strap**

Citizen-Miyota 8215 | 21 jewels | Mineral Crystal K1 |
Date | wr 5 atm | Ø 40 mm



SUSTAINABLE
PLANET



SEAQUAL
INITIATIVE



Die SEAQUAL INITIATIVE finanziert das Säubern von Meeren und Stränden durch ihre Recycling-Materialien. The SEAQUAL INITIATIVE finances the cleanup of oceans and beaches by selling recycled materials.



Herstellung & Vertrieb:

POINTtec Electronic GmbH, Ismaning/München

www.pointtec.de

 www.facebook.com/zeppelinuhren

 www.instagram.com/zeppelin.official

Retailer / Fachhändler

1. AUFLAGE | 2023 | Modell-, Kollektions- und technische Änderungen vorbehalten.